
Øverød, den 1. september 2020 

 

Skovlyskolens høringssvar ifm. budget 21-24 

 

Hermed fremsendes et kortfattet høringssvar fra Skovlyskolen. 

Vores kommentarer tager afsæt i hverdagen på Skovlyskolen, om end budgettet ikke viser et budgettal 

for de enkelte skoler. 

 

Økonomisk råderum - ny tildelingsmodel? 

På trods af den ekstra tildeling til Skovlyskolen i det kommende år, så er vi som bestyrelse fortsat 

bekymret for økonomien og opfordrer til at tildelingsmodellen genbesøges. 

Basisbeløbet pr. skole bør hæves og det elevtalsrelateret beløb reduceres. Vi oplever en ulige fordeling 

af ressourcerne på skoleområdet, og dette på trods af at der gennem strukturudvalgets arbejde er sket 

en ændring i skoledistrikterne. 

Det fører til et meget forskelligt manøvrerum for de enkelte skoler i forhold til generel skoleudvikling 

og prioriteringer i hverdagen. 

 

At drive en specialafdeling på en almen skole 

I forhold til Specialafdelingen er der en fortsat og stigende bekymring for tildelingsmodellen. Vi hører, 

at der er en stor bevågenhed på området, men bevågenhed er ikke nok. Der er nødt til at komme en ny 

økonomisk tænkning omkring det at drive et specialtilbud, for at vi kan sikre et kvalitativt godt tilbud, 

der imødekommer børnenes behov. 

 

Masterplanen 

Vi er optagede af, at der i masterplanen ses på skolerne i Holte under et. Skovlyskolens faciliteter til 

idræt er udslidte, og vi håber, at det samlede blik på idrætsfaciliteter vil inkludere et blik på den gamle 

svømmehalsbygning hos os. 

 

Vi ser frem til den videre behandling af budgettet og de kommende drøftelser i Skoleforum. 

 

På vegne af skolebestyrelsen 

Samia Kappe, formand 


